
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 24. 4. 2006 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk,  prof. Petr Oslzlý, Ing. Ivana Oulehlová, doc. Silva 

Macková, Bc. Sylva Tománková, MgA. Ondřej Vodička, Mgr. Aleš Záboj, MgA. 
Lucie Abou 

 
I.    Chod fakulty: 

 Dne 28. 4.06 proběhne zasedání Umělecké rady, na které bude předložena Výroční zpráva 
DIFA a informace o schvalování Dlouhodobého záměru. UR bude ke schválení předložen 
také statut festivalu Setkání/Encounter. Na KD byl projednán i návrh na otevření nového 
studijního oboru (pracovní název „mediální tvorba“), ale příprava není dostatečně daleko, 
takže nebude na UR prozatím prezentován. V rámci zasedání proběhne habilitace J. 
Janěkové a Dipl. Phil. W. Spitzbardta. 

 Vedoucí ateliérů předloží do 22. 5. 2006 podklady pro tvorbu Studijních plánů na ak. rok. 
2006/2007. Konzultace s děkanem DIFA je možná do 17. května. 

 Kolegium děkana projednalo možné aktivity v rámci oslav 60. výročí založení JAMU. V 
rámci výročí plánuje DIFA také udělit čestný doktorát, navrženou osobností je Tom 
Stoppard. Návrh bude předložen ke konzultaci Umělecké radě v pátek 28. dubna.  

 Děkan DIFA prezentoval návrh MgA. D. Drozda na upořádání konference na téma 
„Šafařík a divadlo“. Děkan DIFA požádal prof. Oslzlého, jakožto ředitele CEDu, o 
spolupořádání. 

 Během následujících deseti dní bude svolána pracovní schůzka Sympozia divadelní 
antropologie 2006 a budou rozeslány pozvánky zahraničním školám. Intenzivně je třeba 
hledat osobu, která bude odpovědná za organizaci (z důvodu vytíženosti MgA. Drozda).  

 DIFA obdržela pozvánku na Seminář o hodnocení vysokého uměleckého školství, dne 
19.května v 10.30 v mísntosti 205 na Hudební fakultě JAMU. Do 5. 5. je třeba potvrdit 
účast (KD rozhodne na příštím zasedání).  

 

II. Studijní záležitosti: 

 Kolegium děkana schválilo žádost MgA. Blanky Chládkové o povolení účasti na 
konfereci ENCATC v Bratislavě (18. - 21. 5. 2006) pro 6 studentů a 1 pedagoga. 
Konference se zúčastní i MgA. Vodička a MgA. Abou. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studenta 3. ročníku ČH Jakuba Šmída o ISP (ind. 
studijní plán) v souvislosti s jeho angažmá v Divadle Husa na provázku. 

 MgA. T. Čadilová, studentka 1. ročníku doktorského studia divadelního manažerství, 
zažádala o změnu tématu disertační práce a školitele. K žádosti se vyjádří Oborová rada. 
Dle vyjádření proděkanky pro studijní záležitosti má studentka (vzhledem k plánované 
zahraniční cestě) možnost přerušit studium. 

III.  Zahraniční záležitosti: 
 Kolegium děkana projednalo výjezd na festival „Pódium 2006“ v Moskvě, 25. – 31. 5. 

2006. Bc. Tománková kontaktuje v této věci České centrum v Moskvě a zjistí varianty 
cesty a ověří možnosti různých způsobů dopravy rekvizit. 



 Bc. Tománková ověří návrh dohody o spolupráci s VGIK Moskva v souvislosti 
s pozváním na festival VGIKu v prosinci 2006 (do úvahy ještě připadá termín v půli října, 
čekáme na upřesnění informací ze strany VGIKu). 

 Kolegium děkana projednalo návrh OA Smilkové o spolupráci s profesionálním 
kameramanem v rámci předmětu „Práce s kamerou“. Případnou spolupráci je třeba 
smluvně ošetřit a ověřit podmínky spolupráce (finanční, technické atd.). 

IV. Různé: 
 Děkan informoval o premiéře projektu „Žumpa“ (dle textu B. Vaculové) v divadle v 7 a 

půl (14. dubna 2006) a první repríze (15. dubna 2006), který je realizován na základě 
smlouvy o spolupráci mezi Divadelní fakultou JAMU a sdružením BuranTeatr za finanční 
podpory grantu DILIA. 

 
zapsala L. Abou        
 


